

4天3晚

超值海南岛·海陆空三重体验

吉隆坡直飞琼海

美食鉴赏 · 品尝海南四大名菜、南山素斋、黎家宴、文昌鸡

★升级海陆丰盛自助晚餐 | 酒水无限畅饮

★特别安排梦幻海底餐厅豪华双人餐

★全程入住四星酒店 | 0自费

★赠送直升机飞行体验，俯瞰海南绝美海岸线

★赠送豪华船游三亚湾，啤酒/饮料无限畅饮

DAY 1

琼海（兴隆）指定酒店 或者同级4*

吉隆坡→琼海

飞机餐/晚餐

●航班：KUL-BAR HU498 1215-1525

●搭乘航班飞往美丽的海南岛-琼海博鳌国际机场，海南省第三个国际空港，位于海南岛的中原镇。抵达后由专业中文导游热情接机。

●前往参观【博鳌乐城】，是全中国唯一“医疗特区”，享特政策，国际创新药械与全球同步，主打“医疗+旅游”，可体验高端医疗服务与琼海生态美景；解锁康养度假新体验。

●打卡【博鳌·海的故事】：坐落在南中国海边的特色海景酒吧，充满浓郁的海岛民俗与地域味道。海风、海浪、音乐与灯光交织，氛围轻松自在，是旅人停下来喝一杯、拍拍照、感受博鳌海边慢生活的绝佳之地。

DAY 2

三亚美豪酒店 或者同级4*

琼海→三亚

早/午/晚

●游览【南山海上观音旅游区（含电瓶车）】：走进“南海之滨”的佛教圣地，近距离仰望震撼人心的108米海上观音，感受庄严与宁静并存的力量。您还可亲自“抱佛脚”诚心祈福。园区佛教文化底蕴深厚，自然景观秀美，被誉为海南的“镇岛之宝”。

●体验【三亚旅游铁路观光列车】：乘坐特色观光列车欣赏三亚沿途的自然风光与城市魅力。车辆涂装灵感源自“三亚海映晚霞”

“椰梦长廊”“鹿回头”等经典风景，融合祥云、海洋、三角梅等热带元素，宛如一幅移动的海岛画卷。

●打卡【天涯小镇】（三亚最美之一）：被称为“三亚小圣托里尼”，小镇以蓝白建筑为主色调，层层叠叠面海而立。漫步其中，既有渔村的烟火气，也有文青度假氛围，是不可错过的热门拍照地。

●漫享【海里里咖啡】（咖啡自理）：坐在海边听海风、听音乐，在轻松惬意的氛围中享受海岛慢生活，旅途也需要这样的温柔停靠。

DAY 3

三亚美豪酒店 或者同级4*

三亚一地

早/午/晚

●前往【槟榔谷黎苗文化旅游区（含电瓶车）】：走进独具韵味的黎苗原住民部落，探索中国首个民族文化型5A景区。这里拥

有神秘迷人的原始雨林风光、极具张力的少数民族歌舞与生活文化，让人仿佛穿越时空，沉浸式感受最纯粹的海南族群魅力，流连忘返、惊叹不已。

★特别安排【亚龙湾海底餐厅享用午餐】：在五彩缤纷的海底世界品尝别具一格的午餐，氛围感极佳，拍照打卡的好去处！

●赠送【直升机飞行体验（限定1公里）】：换个视角玩转浪漫三亚！搭乘直升机沿海岸线低空飞行，在海天交汇之间穿梭，俯瞰三亚城市与海湾全貌，尽享专属的空中观景之旅。绝美天际线一览无遗，是网红与玩家必打卡的海岛体验。备注：体重超过100公斤无法登机；如遇天气或空管原因无法飞行，则不退费。

●【豪华船游三亚湾+啤酒/饮料任饮】：搭乘豪华游船畅游三亚湾，沿着“海上丝绸之路”航迹，一路欣赏壮阔海景，在美丽的南海之上感受“郑和下西洋”的恢弘气势。啤酒与饮料无限畅饮，让海风、故事与美景一起上头！

DAY 4

三亚→琼海→吉隆坡

早/午/飞机餐

●车览【海南岛最美路段-万宁段环岛旅游公路】：海南环岛旅游公路主线总里程988.2公里，串联沿途特色海湾、海角、特色小镇和旅游景区、滨海度假区等。其中，万宁段全长超96公里，贯穿日月湾、石梅湾、山钦湾等美丽海湾，青山、碧海、公路和行驶的汽车，构成了一幅幅“山海相伴”“路在画中”的唯美画卷。

●【日月湾旅游区】：日月湾依山傍水，北面有山岭环抱，南濒南海经，是个半月形的海湾，海南万宁日月湾，是世界冲浪胜地。

●指定时间前往机场，搭乘航班返回吉隆坡。



★购物站（2站）：海产品、健康生活馆或其他。

TRAVEL AGENT

团费包含：往返机票+税费+23公斤行李额+飞机餐，4晚酒店住宿(双人标准间)含早餐，行程中所列午餐和晚餐，行程用车，中文导游服务+基本小费，景点门票。

团费不含：可选项目，行李小费，个人消费以及未提及的其他旅游或活动。

Trendy Hainan Island Getaway

Direct Flight: Kuala Lumpur = Qionghai

No Optional Activities or Extra Charges – Relax and Enjoy

Stay in 4★ hotels for ultimate comfort

★ Complimentary Helicopter Ride with breathtaking aerial views of Hainan's coastline

★ Complimentary Luxury Sanya Bay Cruise with unlimited beer & soft drinks

Food Highlights • Taste of Hainan

Hainan's Four Famous Dishes, Nanshan Vegetarian Feast, Li Ethnic Feast, Wenchang Chicken

Upgrade: Buffet Dinner + Unlimited Drinks

★ Special Arrangement: Luxury Underwater Restaurant Set Dinner for Two

DAY 1  Hotel: Designated 4★ hotel in Qionghai (Xinglong) or similar

Kuala Lumpur → Qionghai

 MOB / Dinner

● **Flight: KUL-BAR HU498 12:15-15:25**

● Direct flight to the beautiful Hainan Island – Qionghai Boao International Airport, Hainan's third international airport located in Zhongyuan Town. Upon arrival, you will be warmly greeted by our professional Chinese-speaking guide.

● Visit **Boao Lecheng** – China's only "Medical Special Zone" offering privileged policies and cutting-edge international medical innovations. Experience a unique blend of high-end healthcare services and Qionghai's pristine ecological scenery, unlocking a new wellness and resort-style travel experience.

● **Boao "Sea Story" Bar**: Relax by the South China Sea, enjoy local vibes, drinks, and great photo spots.

DAY 2  Hotel: Mehood Hotel Sanya 4★ or similar

Qionghai → Sanya

 Breakfast / Lunch / —

● Visit **Nanshan Sea Goddess of Mercy Scenic Area (including electric buggy)**: Step into the Buddhist sanctuary on the South Sea Shore and view the majestic 108-meter Guanyin statue up close. Feel the serene atmosphere, join the traditional "hug the Buddha's feet" blessing ritual, and immerse yourself in rich Buddhist culture and stunning scenery—a true treasure of Hainan.

● **Experience Sanya Tourist Railway Sightseeing Train**: Hop on the specially designed sightseeing train and take in Sanya's coastal views and urban charm along the way. Inspired by iconic sights like "Sanya Sunset," "Coconut Dream Corridor," and "Luhuitou," the train's exterior blends clouds, ocean, and bougainvillea into a moving tropical masterpiece.

● **Photo Stop at Tianya Town (One of Sanya's Most Beautiful Towns)**: Known as "Sanya's Little Santorini," this blue-and-white seaside town features layered architecture overlooking the sea. Stroll through its charming alleys and enjoy the blend of traditional fishing village character and trendy vacation vibe—a perfect photography spot.

● **Relax at Haili Café (drinks at own expense)**: Enjoy music and sea breeze by the shore in a cozy atmosphere. Take a moment to unwind and savor the slow island lifestyle.

DAY 3  Hotel: Mehood Hotel Sanya 4★ or similar

Sanya

 Breakfast / Lunch / Dinner

● **Binglanggu Li & Miao Cultural Park (with electric buggy)**: Explore tropical rainforest and indigenous Li & Miao culture.

● **Underwater restaurant meal**: Savor unique cuisine surrounded by vibrant underwater scenery in this spectacular deep-sea paradise—a truly immersive experience. Perfect for photography lovers!

● **Complimentary Helicopter Flight (1 km)**: Low-altitude coastal flight with panoramic views of Sanya city and bay. Note: Maximum weight 100 kg; flights may be canceled due to weather or air traffic restrictions, no refund in such cases.

● **Luxury Sanya Bay Cruise + Free Drinks**: Enjoy sea views along the historic Maritime Silk Road with unlimited beer & soft drinks.

DAY 4

Sanya

→ Qionghai → Kuala Lumpur  Breakfast / Lunch / MOB

● **Scenic Drive - Wanning Section of Hainan Ring Road**: Enjoy 96+km of stunning coast line with hills and sea views along Hainan's most beautiful coastal road.

● **Sun Moon Bay Tourism Area**: Nestled between mountains and water, Sun Moon Bay is embraced by ridges to the north and borders the South China Sea to the south. This crescent-shaped bay in Wanning, Hainan, is a world-renowned surfing destination.

● Transfer to Qionghai Boao International Airport, flight Back to Kuala Lumpur

● **Flight: BAR-KUL HU497 16:40-20:10**

★ **Shopping Stops (2 stops) – Fish Oil Products, Health & Wellness stores, or others.**

Tour Price Includes:

Round-trip air ticket+taxes+23KG baggage+MOB, 4 nights hotel accommodation (Twin Sharing) with breakfasts, lunch & dinner as listed in the itinerary, Coach as listed in the itinerary, Chinese speaking tour guide service+basic tips, Entrance ticket to the attractions of the itinerary.

Tour Price Excludes:

Optional items, Luggage tips, Personal expenses and the other tours or activities not mentioned.